

#### People's Democratic Republic of Algeria Ministry of Higher Education and Scientific Research



#### Houari Boumediene University of Science and Technology

**Faculty of Biological Sciences** 

Notice to L2 and L3 SNV Students: Submission of L3 and M1 Orientation Preference Forms
(2025/2026 Academic Year)

This is to inform all registered L2 (Only: Biological Sciences) and L3 (all Specialities) students in the SNV domain

that the period for submitting orientation preference forms for L3 and M1 specializations is scheduled:

From Wednesday, may 14th, 2025 to Sunday, june 22nd, 2025

Students are required to submit their forms through their account on the Digital Work Environment (ENT) platform at the following link:

https://ent.usthb.dz/



# الجمهورية الجزائرية الديمقراطية الشعبية جامعة هواري بومدين للعلوم و التكنولوجيا كلية العلوم البيولوجية



### اعلان لفائدة طلبة السنة الثانية و الثالثة ليسانس ميدان علوم الطبيعة و الحياة

## ملئ بطاقة الرغبات للتوجيه للسنة الثالثة ليسانس و الأولى ماستر السنة الجامعية 2025/2026

ليكن في علم كافة الطلبة المسجلين بصفة منتظمة في السنة الثانية ليسانس (شعبة العلوم البيولوجية) و السنة الثالثة ليسانس (جميع التخصصات) أن فترة ملئ بطاقة الرغبات من أجل

اختيار تخصصات السنة الثالثة ليسانس و السنة الأولى ماستر محددة في الفترة من:

#### 14 ماي 2025 الى 22 جوان 2025

يجب على الطلبة ادخال رغباتهم عبر حسابهم على مساحة العمل الرقمية عبر الرابط:

https://ent.usthb.dz/